

《单词百科:unclassifiable是什么意思?unclassifiable怎么发音?unclassifiable的解释和用法》

英语单词unclassifiable是什么意思?unclassifiable怎么读?unclassifiable怎么发音?简答网为您整理了unclassifiable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



unclassifiable怎么读

unclassifiable的读音:[n'klæs fa bl]

unclassifiable的意思

1、adj.不可分类的，不可归类的;

unclassifiable的双语例句

1、Conclusion: A few of children with non-nephrolithiasis rIH or unclassifiable non-nephrolithiasis IH have mild abnormal bone metabolism, but no overt disorder of bone

growth is found.

结论：少数非结石性rIH或分类不明的非结石性IH患者存在轻微骨代谢异常，但一般不会对儿童骨骼发育造成显著影响。

2、The new method can resolve sample dispersion and the unclassifiable region problems.

该方法解决了分类过程中样本点分散和样本不可分问题。

3、But as a new technology, it still has some problems, such as unclassifiable regions and long training time.

但是，作为一种尚未成熟的技术，支持向量机目前还存在着许多局限，如存在不可分区域、训练时间过长等。

4、If we use support vector machine and support tensor machine for multiclass problems, unclassifiable regions exist.

由于对支持向量机或支持张量机来说传统的多类分类方法会出现不可分区域。

5、To resolve the unclassifiable region of one-against-one support vector machine for multiclass problems, an improved one-against-one support vector machine based on distance measure is presented.

针对一对一方法存在不可分区域问题，提出了一种基于距离测度的改进方法。

6、The presented multi-class SVM is of better classification ability and can solve the unclassifiable region problems in traditional max-wins-voting (MWV) strategy.

新的多类SVM在一定程度上解决了传统投票决策方法的不可分区域问题，因此具有更好的分类性能。

7、to turn this wholly unclassifiable, mysterious phenomenon out of the state would have given posterity no cause to charge the Athenians with a disgraceful act.

人们大可以把他驱逐于国境外，好象是一个莫名其妙不可解释的谜，那末后世就没有理由来谴责雅典人做了这件不名誉的事。

以上是简答网为您整理的unclassifiable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于unclassifiable的用法、unclassifiable的释义、unclassifiable的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/unclassifiable>

